
RADA  POWIATU 

   w SŁUPSKU           

 

OR-II.0002.25.2016          

        

Protokół Nr XXV/2016 

sesji  Rady Powiatu Słupskiego 

z dnia 20 grudnia 2016 roku 

 

 

XXV sesja Rady Powiatu Słupskiego odbyła się w Starostwie Powiatowym w sali konferencyjnej                   

nr 202  od godz. 13 00. 

 

Ad I     

Otwarcie sesji 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - otworzył XXV sesję Rady Powiatu 

Słupskiego. 

Powitał przybyłych radnych.  

Powitał gości: 

Pana Wojciecha Jakubowskiego z-cę komendanta Miejskiego Policji w Słupsku. 

Powitał Zarząd Powiatu Słupskiego z jego przewodniczącym panem Zdzisławem Kołodziejskim. 

Powitał kierowników jednostek organizacyjnych Powiatu. Przedstawicieli mediów i wszystkich 

przybyłych na sesję. 

 

Obsługę prawną zapewniała radca prawny pani Beata Sadowska. 

      

Protokolantem obrad była pani Irena Kaczmaryk  z Wydziału  Organizacyjnego. 

 

Ad II 

Stwierdzenie kworum 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - na podstawie listy obecności 

stwierdził, że w obradach uczestniczyło 18 radnych, na stan ustawowy Rady 21 radnych. Stwierdził, 

że obrady są prawomocne. 

(listy obecności radnych i gości stanowią zał. nr 1 i 2 do protokołu) 

       

Do protokołowania wyników głosowania sesji wyznaczył wiceprzewodniczącego Rady Wojciecha 

Krasuckiego. 

 

Ad. III  

Zmiany w porządku obrad  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - przypomniał, że porządek obrad 

przekazał wcześniej do zapoznania się (zaproszenie stanowi zał. nr 3 do protokołu) 
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W dniu 16 grudnia br. do Przewodniczącego Rady wpłynął wniosek od Zarządu Powiatu z prośbą                                              

o wprowadzenie pod obrady rady następujących projektów uchwał Rady Powiatu Słupskiego: 

- zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miasto Ustka oraz zawarcie  

   umowy partnerskiej dotyczącej realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa obiektu  

   mostowego nad linią kolejową na drodze gminnej 100051G na działce nr 888 w ciągu ulicy  

   Zubrzyckiego w Ustce” 

- zmieniająca uchwałę w sprawie zawarcia umowy partnerskiej z Gminą Słupsk dotyczącej realizacji  

  zadania inwestycyjnego pn. „ Rozbudowa z przebudową ulicy Miejskiej w Siemianicach,” 

- w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2016 rok, 

- w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej,  

- w sprawie wydatków budżetu powiatu, które w 2016 roku nie wygasają z upływem roku  

    budżetowego oraz ustalenie planu finansowego tych niewygasających wydatków, 

Głosu udzielił  Staroście Zdzisławowi Kołodziejskiemu. 

 

Pan Zdzisław Kołodziejski Starosta – propozycje wprowadzenia pod obrady rady następujących  

projektów uchwał: 

- zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miasto Ustka oraz zawarcie  

   umowy partnerskiej dotyczącej realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa obiektu  

   mostowego nad linią kolejową na drodze gminnej 100051G na działce nr 888 w ciągu ulicy  

   Zubrzyckiego w Ustce” – do inwestycji przebudowy wiaduktu Powiat zaplanował 200 tys. zł,      

   ale Miasto Ustka planowało pozyskanie środków zewnętrznych, lecz nie udało się pozyskać, więc      

   w uchwale proponuje się wykreślić pkt., który mówi o pozyskanie środków zewnętrznych, 

- zmieniająca uchwałę w sprawie zawarcia umowy partnerskiej z Gminą Słupsk dotyczącej realizacji  

  zadania inwestycyjnego pn. „ Rozbudowa z przebudową ulicy Miejskiej w Siemianicach –   

  dot. kwoty 200 tys. zł. zadanie z przetargu jest nieco niżej wycenione w związku z tym, że za kwotę   

  245 tys. zł były przydzielone pkt.  w czasie rankingu w związku z tym pozostawiają tę samą kwotę.       

  Tym bardziej, ze gmina Słupsk w innym zadaniu powiatowi dofinansowuje taką samą kwotą  

   tj. 245 tys. zł.  

- w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2016 rok, - dotyczy regulacji finansowych  

   budżetu powiatu.  

- w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej – również dotyczy regulacji w WPF. 

- w sprawie wydatków budżetu powiatu, które w 2016 roku nie wygasają z upływem roku  

    budżetowego oraz ustalenie planu finansowego tych niewygasających wydatków – dotyczy drogi  

    Lędowo - Modlinek, która nie została dokończona ze względu na sprawy własnościowe 

   (dot. działek) dopóki nie zostanie zakończona ta sprawa, nie można dokończyć tej drogi.  

    W związku z tym do 30 czerwca 2017 roku będzie zakończona.  

       

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego   - nadmienił, że projekty uchwał były 

omawiane na posiedzeniach komisji Budżetu i Finansów, a trzy projekty finansowe na posiedzeniu 

komisji Polityki Społecznej i zaopiniowane pozytywnie.  

Zapytał, czy są uwagi. Uwag nie było.  
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Przystąpił do głosowania wprowadzenia pierwszego projektu uchwały, i zapytał, kto z radnych jest 

za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały - zmieniająca uchwałę  w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Gminie Miasto Ustka oraz zawarcie umowy partnerskiej dotyczącej realizacji 

zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa obiektu mostowego nad linią kolejową na drodze gminnej 

100051G na działce nr 888 w ciągu ulicy Zubrzyckiego w Ustce”, zechce podnieść rękę,                                           

kto jest przeciw,  kto się wstrzymał. 

podał wyniki głosowania: 

za - 16   przeciw - 0  wstrzymało się - 2 radnych 

Stwierdził, że projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 

 

Głosowanie wprowadzenia drugiego projektu uchwały, zapytał, kto z radnych jest za wprowadzeniem 

do porządku obrad projektu uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie zawarcia umowy partnerskiej                             

z Gminą Słupsk dotyczącej realizacji zadania inwestycyjnego pn. „ Rozbudowa z przebudową ulicy 

Miejskiej w Siemianicach, zechce podnieść rękę, kto jest przeciw, kto się wstrzymał. 

podał wyniki głosowania: 

za - 19   przeciw - 0  wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 

Głosowanie wprowadzenia trzeciego projektu uchwały, zapytał, kto z radnych jest                                                  

za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Słupskiego na 2016 rok, zechce podnieść rękę, kto jest przeciw,  kto się wstrzymał. 

podał wyniki głosowania: 

za - 19   przeciw - 0 wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 

Głosowanie wprowadzenia czwartego projektu uchwały, zapytał, kto z radnych jest za 

wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej, zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw,  kto się wstrzymał. 

podaję wyniki głosowania: 

za - 19   przeciw - 0 wstrzymało się - 0  radnych 

Stwierdził, że projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 

 

Głosowanie wprowadzenia piątego projektu uchwały, zapytał, kto z radnych jest za wprowadzeniem 

do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wydatków budżetu powiatu, które w 2016 roku nie 

wygasają z upływem roku budżetowego oraz ustalenie planu finansowego tych niewygasających 

wydatków, zechce podnieść rękę, kto jest przeciw, kto się wstrzymał. 

podaję wyniki głosowania: 

za - 18   przeciw - 0  wstrzymał się - 1 radny 

Stwierdził, że projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 

       

Stwierdził, że projekty uchwał kolejno zostały wprowadzone do porządku obrad w pkt. 8                          

ppkt 8, 9, 10, 11i 12, a ppkt 8, 9, 10, 11 i 12 staną się ppkt 13, 14, 15, 16, 17  itd. 

Zapytał, czy ktoś z radnych proponuje inne zmiany. Nie było. Przystąpił  do realizacji programu sesji.  
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Porządek obrad. 

 1. Otwarcie sesji. 

 2. Stwierdzenie kworum. 

 3. Zmiany w porządku obrad. 

 4. Przyjęcie protokołów XXIII i XXIV sesji. 

 5. Interpelacje i zapytania radnych. 

 6. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z działalności w okresie od poprzedniej sesji oraz z wykonania  

     uchwał Rady Powiatu Słupskiego. 

 7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w powiecie słupskim w roku szkolnym  

     2015/2016. 

 8. Podjęcie uchwał: 

    1) w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zabytkami Powiatu Słupskiego na lata 2017-2020”,    

2) w sprawie określenia zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości     

    okresowych stypendiów sportowych, 

3) w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu 

słupskiego  w 2017 roku, 

4) w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji oraz trybu i zakresu kontroli 

prawidłowości pobrania i wykorzystywania dotacji udzielonych dla szkół i placówek 

publicznych i niepublicznych, zakładanych oraz prowadzonych na terenie powiatu słupskiego 

przez podmioty inne niż ministrowie i jednostki samorządu terytorialnego, 

5) w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji osób niepełnosprawnych, które finansowane 

będą z zaliczki przekazanej z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

w 2017 roku, 

6) w sprawie określenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  w mieszkaniu 

chronionym,  

7) zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Powiatu Słupskiego do wspólnej 

realizacji projektu partnerskiego pn. „Pomorskie trasy rowerowe na obszarze ziemi słupskiej 

i lęborskiej”  w ramach Przedsięwzięcia Strategicznego Pomorskie Trasy Rowerowe R-10 

współfinansowanego z RPO WP na lata 2014 – 2020,  

8) - zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miasto Ustka oraz  

  zawarcie umowy partnerskiej dotyczącej realizacji zadania inwestycyjnego                                            

pn. „Przebudowa obiektu    mostowego nad linią kolejową na drodze gminnej 100051G 

 na działce nr 888 w ciągu ulicy Zubrzyckiego w Ustce”, 

9) zmieniająca uchwałę w sprawie zawarcia umowy partnerskiej z Gminą Słupsk dotyczącej 

realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa z przebudową ulicy Miejskiej                                 

w Siemianicach,”  

10)  w sprawie zmian w budżecie powiatu Słupskiego na 2016 rok, 

11)  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego, 

12)  w sprawie wydatków budżetu powiatu, które w 2016 roku nie wygasają z upływem roku  

budżetowego oraz ustalenie planu finansowego tych niewygasających wydatków, 

13) w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego,  

14) w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Słupskiego na rok 2017, 

15) w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2017 rok, 
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16) w sprawie planów pracy Komisji Rady Powiatu Słupskiego na 2017 rok,  

17) w sprawie planu pracy Rady Powiatu Słupskiego na 2017 rok. 

18) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Słupskiego. 

  9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

10. Wnioski i oświadczenia radnych. 

11. Zakończenie sesji. 

             

Ad. IV 

Przyjęcie protokołów XXIII i XXIV sesji 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego   - przypomniał, że protokoły XXIII                

i XXIV sesji były wyłożony do wglądu w pokoju nr 207 Wydziału Organizacyjnego.    

Do dnia dzisiejszego nie wpłynęły uwagi. Zapytał o uwagi. Uwag radni nie zgłosili. Stwierdził,                       

że protokoły XXIII  i XXIV sesji Rady  zostały przyjęte.       

                               

Ad. V   

Interpelacje i zapytania 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych chce 

złożyć interpelację.  

 

Zapytał, czy ktoś z  radnych  chce złożyć zapytanie ? Głosu udzielił radnemu Pawłowi Gonerze. 

 

Radny Paweł Gonera – nawiązał do swojej interpelacji w sprawie opieki medycznej i odpowiedzi, 

którą na nią otrzymał i zapytał, jaki jest wynik interwencji w NFZ w sprawie nie podpisania kontraktu            

z Salusem na opiekę onkologiczną, 

 

- poprosił o interwencję w sprawie rozpadliska na drodze nr 213 na odcinku drogi w Święcinie między  

  słupkami 32/2 i 32/3, które powstaje w wyniku podmywania ze zbiornika wodnego. 

 

- zapytał, czy planuje wypłatę nagród dla pracowników z nadwyżki budżetowej. 

 

- poprosił o zwrócenie się do Sanepidu o informację, czy azbest w rurach wodociągowych jest  

   bezpieczny i czy nie wpływa na zdrowie społeczeństwa. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z  radnych  chce 

złożyć zapytanie ? Głosu udzielił radnemu Andrzejowi Kordylasowi. 

       

Radny Andrzej Kordylas - poprosił, aby wszystkie nowe drogi, które robi powiat oznakowywać 

oznaczeniami poziomymi, jak na drodze Mianowice – Damnica, za co z radną Barbarą Zawadzką 

podziękowali. 
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Ad. VI  

Sprawozdanie Zarządu Powiatu z działalności w okresie od poprzedniej  sesji  oraz                                   

z wykonania uchwał Rady Powiatu 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił Staroście Zdzisławowi 

Kołodziejskiemu. 

 

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta – zwracając się do przewodniczącego Rady i Wysokiej Rady 

przedstawił Sprawozdanie, które stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - otworzył dyskusję nad 

przedstawionym „ Sprawozdaniem”. Głosu udzielił radnemu Andrzejowi Zawadzie.   

     

Radny Andrzej Zawada – zwrócił się z apelem, aby ogłosić konkurs i podpisać umowy dotyczący 

Powiatowej Olimpiady Młodzieżowej jak najszybciej jak jest to możliwe, żeby nie powtórzyła się 

sytuacja jak ostatnio, dyrektorzy zamawiali autobusy nie wiedząc, czy będą środki na 

przeprowadzenie tej imprezy.  

        

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił staroście Zdzisławowi 

Kołodziejskiemu. 

 

Pan Zdzisław Kołodziejski Starosta – odpowiedział, że oprócz jednej gminy  pozostałe 

zadeklarowały swój udział w olimpiadzie. Myśli, że wszystko będzie w terminie.  

 

Ad. VII 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w powiecie słupskim w roku szkolnym  

2015/2016 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - przypomniał, że Komisja Polityki 

Społecznej w obecności naczelnika Wydziału Polityki Społecznej na swoim posiedzeniu omówiła                        

i przyjęła Informację. Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos. Takiej woli nie było. 

Informację Rada przyjęła.         

(Informacja stanowi zał. nr 5 do protokołu) 

 

Ad. VIII 

Podjęcie uchwał: 

 

Projekty uchwał od ppkt 1 do ppkt 6  były omawiane na posiedzeniu Komisji Polityki Społecznej                          

i zaopiniowane pozytywnie. 

 

ppkt 1) w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zabytkami Powiatu Słupskiego na lata 2017- 

             2020”   

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy radni mają pytania ? 

Głosu udzielił radnemu Pawłowi Gonerze. 
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Radny Paweł Gonera – z Programu wynika, że posiadamy 100 obiektów, które wymagają 

natychmiastowej interwencji konserwatora. W tym czasie planuje się wydać na ochronę zabytkowego 

Parku w Damnicy trzy miliony zł, z tego jeden milion z budżetu powiatu. W tym czasie między 

innymi budynek w Damnicy będzie ulegał dalszej dewastacji. Zapytał, czy jest nas na to stać. Uważa, 

że na uporządkowanie Parku w Damnicy nie potrzeba trzech milionów zł, wykonać można o wiele 

mniejszym i środkami. Wydanie 300 tys. zł na dokumentację będzie powodowało zły odbiór 

społeczny, szczególnie w czasie kiedy ludzie są uczuleni na kwoty, które wydaje samorząd i państwo. 

Na renowacje tego Parku w stanie jakim on jest nas nie stać, są ważniejsze rzeczy chociażby 

zabezpieczenie budynku w Damnicy. Będzie namawiać starostę i zarząd by odstąpili od tej 

inwestycji.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 6 do protokołu) 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - przystąpił do głosowania  i zapytał  - 

kto z radnych jest za przyjęciem omówionego projektu uchwały, zechce podnieść rękę,                                         

kto jest przeciw?  kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za – 19   przeciw – 0  wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XXV/227/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 20 grudnia 2016 r.                           

w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zabytkami Powiatu Słupskiego na lata 2017-2020”, 

została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 7 do protokołu) 

    

ppkt 2) w sprawie określenia zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów  

                i wysokości okresowych stypendiów sportowych 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – do projektu uchwały wniesiono 

autopoprawkę. zapytał, czy radni mają zapytania? Głosu udzielił wiceprzewodniczącemu rady 

Wojciechowi Krasuckiemu. 

 

Pan Wojciech Krasucki wiceprzewodniczący rady – przypomniał, że autopoprawka zarządu jest 

wynikiem uchwały podjętej dwa lata temu o powołaniu Powiatowej Rady Działalności Pożytku 

Publicznego. Jest to ewidentny dowód, że Rada ta działa sprawnie i jest bardzo potrzebna. Wszystkie 

zapisy w ramach konsultacji z Radą Działalności, z Organizacjami Pozarządowymi są efektem pracy 

Rady.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 8 do protokołu) 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - przystąpił do głosowania  i zapytał  - 

kto z radnych jest za przyjęciem wraz z autopoprawką omówionego projektu uchwały,  zechce 

podnieść rękę,  kto jest przeciw? kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 19  przeciw - 0  wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XXV/228/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 20 grudnia 2016 r.                           

w sprawie określenia zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości 

okresowych stypendiów sportowych, została podjęta. 
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(uchwała stanowi zał. nr 9 do protokołu) 

 

ppkt 3) w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu  

              słupskiego  w 2017 roku 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy radni mają zapytania? 

Głosu udzielił panu Zdzisławowi Kołodziejskiemu staroście. . 

 

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta – poinformował, że Środkowopomorska Okręgowa Izba 

Aptekarska w Koszalinie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Również nie wnieśli uwag 

burmistrzowie i wójtowie gmin powiatu.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 10 do protokołu) 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - przystąpił do głosowania  i zapytał  - 

kto z radnych jest za przyjęciem projektu uchwały,  zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw?                                       

kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 20  przeciw - 0  wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XXV/229/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 20 grudnia 2016 r.                           

w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu               

słupskiego  w 2017 roku, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 11 do protokołu) 

 

ppkt 4) w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji oraz trybu i zakresu kontroli  

              prawidłowości pobrania i wykorzystywania dotacji udzielonych dla szkół i placówek  

              publicznych i niepublicznych, zakładanych oraz prowadzonych na terenie powiatu  

              słupskiego przez podmioty inne niż ministrowie i jednostki samorządu terytorialnego, 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy radni mają zapytania? 

Głosów nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 12 do protokołu) 

 

Przystąpił do głosowania  i zapytał  - kto z radnych jest za przyjęciem projektu uchwały,  zechce 

podnieść rękę,  kto jest przeciw? kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 20  przeciw - 0  wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XXV/230/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 20 grudnia 2016 r.                           

w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji oraz trybu i zakresu kontroli  

prawidłowości pobrania i wykorzystywania dotacji udzielonych dla szkół i placówek               

publicznych i niepublicznych, zakładanych oraz prowadzonych na terenie powiatu  słupskiego przez 

podmioty inne niż ministrowie i jednostki samorządu terytorialnego, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 13 do protokołu) 
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ppkt 5) w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji osób niepełnosprawnych, które 

              finansowane będą z zaliczki przekazanej z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób  

              Niepełnosprawnych w 2017 roku 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy radni mają zapytania? 

Głosów nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 14 do protokołu) 

 

Przystąpił do głosowania  i zapytał  - kto z radnych jest za przyjęciem projektu uchwały,  zechce 

podnieść rękę,  kto jest przeciw? kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 20  przeciw - 0  wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XXV/231/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 20 grudnia 2016 r.                           

w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji osób niepełnosprawnych, które  finansowane będą 

z zaliczki przekazanej z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2017 roku 

została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 15 do protokołu) 

 

ppkt 6) w sprawie określenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  

                  w mieszkaniu chronionym  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy radni mają zapytania? 

Głosów nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 16 do protokołu) 

 

Przystąpił do głosowania  i zapytał  - kto z radnych jest za przyjęciem projektu uchwały,  zechce 

podnieść rękę,  kto jest przeciw? kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 20  przeciw - 0  wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XXV/232/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 20 grudnia 2016 r.                           

w sprawie określenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniu 

chronionym, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 17 do protokołu) 

 

Projekty uchwał od ppkt 7 do ppkt 9 były omawiane na posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów 

oraz Rozwoju Powiatu  i zaopiniowane pozytywnie.  

 

ppkt 7) zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Powiatu Słupskiego    

               do wspólnej realizacji projektu partnerskiego pn. „Pomorskie trasy rowerowe na  

               obszarze ziemi słupskiej i lęborskiej” w ramach Przedsięwzięcia Strategicznego  

               Pomorskie Trasy Rowerowe R-10 współfinansowanego z RPO WP na lata 2014 – 2020  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – do projektu uchwały wniesiono 

autopoprawkę. Zapytał, czy radni mają zapytania? Głosu udzielił radnemu Pawłowi Gonerze. 
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Radny Paweł Gonera – jest przeciwny, zdaniem radnego jedyna trasa jaka będzie robiona to jest 

trasa Słupsk – Ustka. Zapytał w jakim terminie ta inwestycja byłaby do wykonania.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił panu Zdzisławowi 

Kołodziejskiemu staroście.  

 

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta – poinformował, że inwestycja ta dotyczy roku 2018 – 20120. 

Ponadto wszystkie gminy położone na tym ciągu trasy przystąpiły. W uchwale następują zmiany 

ponieważ deklaruje swój udział również gmina Smołdzino. Druga poprawka dotyczy zmiany nazwy 

tego zadania.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 18 do protokołu) 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - przystąpił do głosowania  i zapytał  - 

kto z radnych jest za przyjęciem wraz z autopoprawką projektu uchwały,  zechce podnieść rękę,                       

kto jest przeciw? kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 19  przeciw - 0  wstrzymał się - 1 radny 

Stwierdził, że uchwała Nr XXV/233/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 20 grudnia 2016 r.                           

zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Powiatu Słupskiego do wspólnej 

realizacji projektu partnerskiego pn. „Pomorskie trasy rowerowe na obszarze ziemi słupskiej                                 

i lęborskiej”  w ramach Przedsięwzięcia Strategicznego Pomorskie Trasy Rowerowe R-10 

współfinansowanego z RPO WP na lata 2014 – 2020, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 19 do protokołu) 

 

ppkt 8)  zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miasto Ustka  

               oraz zawarcie umowy partnerskiej dotyczącej realizacji zadania inwestycyjnego   

               pn. „Przebudowa obiektu    mostowego nad linią kolejową na drodze gminnej 100051G 

               na działce nr 888 w ciągu ulicy Zubrzyckiego w Ustce” 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy radni mają zapytania? 

Głosu udzielił radnemu Pawłowi Gonerze. 

 

Radny Paweł Gonera – przypomniał, że dotacja miała zwiększyć szanse na pozyskanie środków              

z zewnątrz, ale tych środków nie pozyskała, a dotacja pozostaje. Zapytał, czy inne gminy tez mogą 

się ubiegać o takie wspomożenie inwestycji gminnych jak Miasto Ustka.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił panu Zdzisławowi 

Kołodziejskiemu staroście.  

 

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta – zadeklarowała Rada Powiatu i Zarząd Powiatu, że będzie                        

to nasz udział 200 tys. zł. Gmina Ustka również zadeklarowała 200 tys. zł. Miasto Ustka wzięła  ciężar 

pozostałej kwoty, która miała być  pozyskana z dofinansowania pozabudżetowego. To się nie udało. 

Jednak wiadukt dotyczy drogi i dalej do gminy Ustka, czyli do powiatu słupskiego. Wyszli                    
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z założenia, że powiat nie może się z tego zadania wyłączyć, ponieważ dotyczy to mieszkańców 

powiatu słupskiego. Tam tez znajduje się przychodnia.  

  

Radny Paweł Gonera – uważa, że takich sytuacji jest dużo, gdzie droga powiatowa łączy się z drogą 

gminną i w takiej sytuacje gminy nie uzyskują wsparcia. W tym przypadku uzyskały, dlatego zapytał, 

czy w przyszłości gminy mogą się o takie wsparcie ubiegać.    

 

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta – odpowiedział, że mogą, a z jakiem skutkiem, to zobaczą.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - poinformował, że most nad torami jest 

strategiczny. W tej chwili jest utrudnione dotarcie do części powiatu słupskiego, do przychodni, która 

znajduje się na terenie Gminy Ustka. Mieszkańcy by dotrzeć do celu muszą sięgać po sprzęt ciężki. 

Zwrócił uwagę na fakt, że dotacja nie została zwiększona, pozostali przy tym co poprzednio przyjęła 

rada. Dodał,  że ciężar cały podjął burmistrz Miasta Ustka z radą.  

 

Radny Paweł Gonera – uważa, gdyby była to inwestycja strategiczna, to dawno byłaby wykonana.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 20 do protokołu) 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - przystąpił do głosowania  i zapytał  - 

kto z radnych jest za przyjęciem wraz z autopoprawką projektu uchwały,  zechce podnieść rękę,                       

kto jest przeciw? kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 17  przeciw - 0  wstrzymało się - 3 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XXV/234/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 20 grudnia 2016 r.                           

zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miasto Ustka oraz zawarcie 

umowy partnerskiej dotyczącej realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa obiektu    

mostowego nad linią kolejową na drodze gminnej 100051G na działce nr 888 w ciągu ulicy 

Zubrzyckiego w Ustce”, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 21  do protokołu) 

 

ppkt 9) zmieniająca uchwałę w sprawie zawarcia umowy partnerskiej z Gminą Słupsk  

                dotyczącej realizacji zadania inwestycyjnego pn. „ Rozbudowa z przebudową ulicy  

                Miejskiej w Siemianicach 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy radni mają zapytania? 

Głosów nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 22 do protokołu) 

 

Przystąpił do głosowania  i zapytał  - kto z radnych jest za przyjęciem projektu uchwały,  zechce 

podnieść rękę,  kto jest przeciw? kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 20  przeciw - 0  wstrzymało się - 0 radnych 
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Stwierdził, że uchwała Nr XXV/235/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 20 grudnia 2016 r.                           

zmieniająca uchwałę w sprawie zawarcia umowy partnerskiej z Gminą Słupsk dotyczącej realizacji 

zadania inwestycyjnego pn. „ Rozbudowa z przebudową ulicy Miejskiej w Siemianicach”, została 

podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 23 do protokołu) 

 

Projekty  uchwał od ppkt 10 do ppkt 12 były omawiane na posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów 

oraz Rozwoju Powiatu oraz Komisji Polityki Społecznej i zaopiniowane pozytywnie.  

 

 ppkt 10) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2016 rok 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – wniesiono autopoprawkę, zapytał, 

czy radni mają pytania. Głosów nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 24 do protokołu) 

       

Przystąpił do głosowania  i zapytał  - kto z  radnych jest za przyjęciem wraz z autopoprawką 

omówionego projektu uchwały,  zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw?  kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 20  przeciw - 0 wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XXV/236/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 20 grudnia 2016 r.                           

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2016 rok, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 25 do protokołu) 

 

ppkt 11) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – przypomniał, że projekt uchwały był  

omawiany na posiedzeniach komisji rady i zaopiniowany pozytywnie.  

Zapytał, czy radni mają pytania ? Głosów nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 26 do protokołu) 

       

Przystąpił do głosowania  i zapytał  - kto z  radnych jest za przyjęciem omówionego projektu uchwały,  

zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw? kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 20  przeciw - 0 wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XXV/237/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 20 grudnia 2016 r.                           

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 27 do protokołu) 

 

ppkt 12)  w sprawie wydatków budżetu powiatu, które w 2016 roku nie wygasają z upływem  

                roku budżetowego oraz ustalenie planu finansowego tych niewygasających wydatków 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy radni mają pytania  

Głosów nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 28 do protokołu) 
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Przystąpił do głosowania  i zapytał  - kto z  radnych jest za przyjęciem omówionego projektu uchwały,  

zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw? kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 20  przeciw - 0 wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XXV/238/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 20 grudnia 2016 r.                           

w sprawie wydatków budżetu powiatu, które w 2016 roku nie wygasają z upływem roku budżetowego 

oraz ustalenie planu finansowego tych niewygasających wydatków, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 29 do protokołu) 

 

Projekty uchwał ppkt 13 i 14 były omawiane na posiedzeniach Komisji Rady Powiatu i zaopiniowane 

pozytywnie. 

 

ppkt 13) w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy radni mają pytania. 

Głosów nie było. Głosu udzielił skarbnik Powiatu Jadwidze Janickiej. o przedstawienie opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały Rady Powiatu Słupskiego w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego na lata 2017 - 2023 

 

Pani Jadwiga Janicka Skarbnik Powiatu – odczytała uchwałę RIO w Gdańsku (stanowi zał.                        

nr 30 do protokołu) 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 31 do protokołu) 

     

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - przystąpił do głosowania  i zapytał  - 

kto z radnych jest za przyjęciem omówionego projektu uchwały, zechce podnieść rękę,                                            

kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 19  przeciw – 0  wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XXV/239/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 20 grudnia 2016 r.                           

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 32 do protokołu) 

         

ppkt 14) w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Słupskiego na rok 2017 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – poinformował, że zostały wniesione 

autopoprawki. Poprosił panią Jadwigę Janicką Skarbnik Powiatu o przedstawienie opinii Regionalnej 

Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały Budżetowej Powiatu Słupskiego na 2017 r oraz możliwości 

sfinansowania deficytu budżetu. 

 

Pani Jadwiga Janicka Skarbnik Powiatu – odczytała Uchwałę RIO w Gdańsku.  (uchwała stanowi 

zał. nr 33 do protokołu) 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - głosu udzielił radnemu Pawłowi 

Gonerze. 
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Radny Paweł Gonera – wyraził swoje zdanie nt. kosztów dokumentacji na  renowacje Parku                              

w Damnicy. Odbiór społeczny będzie negatywny. Uważa, że nie stać Powiatu na takie inwestycje. 

Czekają ważniejsze inwestycje np. budynek SOSzW w Damnicy. Niemniej będzie głosował                                

za budżetem, bo wierzy w rozsądek starosty i członków zarządu.  Wierzy, że „pani ekonomia” nie 

pozwoli wydawać pieniędzy tam gdzie chcemy, tylko tam gdzie potrzebujemy.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - głosu udzielił radnemu Andrzejowi 

Kordylasowi. 

 

Radny Andrzej Kordylas – ad vocem,  jeżeli ktoś się nie wie, że park jest zabytkiem i nie zna się 

na tym, to takie opinie może głosić. Natomiast odbiór społeczny jest przeciwny. Mieszkańcy 

Damnicy z chęcią przyjmą uporządkowanie tego terenu, który jest zaniedbany. Dotyczy przesunięcia 

granicy Parku, zrobienie chodnika.   

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - głosu udzielił radnemu Sławomirowi 

Ziemianowiczowi. 

 

Radny Sławomir Ziemianowicz – powiedział, kiedy w czasach minionych niektórzy na tej sali 

zajmowali inne miejsce niż w tej chwili, to każdy budżet przed uchwaleniem podlegał krytyce. 

Dzisiaj jedynym, który krytyce pozostał jest radny Paweł Gonera, który niezależnie po której stronie 

się znajduje zawsze ten krytyczny głos wypowiada. Pogratulował radnemu takiej przenikliwości                          

w analizowaniu wydatków budżetowych, to też powoduje, że zarząd większą uwagę przywiązuje                                   

do tego co przedkłada radzie. Dodał, ze wyjątkowo jako ustawiony w opozycji nie może powiedzieć 

krytycznych słów o projekcie budżetu Powiatu Słupskiego na rok 2017. Jest on kontynuacją tego co 

poprzednia kadencja przyjęła. Jest kontynuacją współfinansowania inwestycji z udziałem środków 

samorządowych w proporcjach w jakich dotychczas były stosowane, chociaż na początku zapowiedzi 

były inne. Jeden precedens już się stał, a mianowicie w dofinansowaniu jednego mostu. Jest to dobra 

prognoza dla innych samorządów, bo w każdej gminie most do naprawy się znajdzie. Jest to cenne, 

ze Powiat chce dofinansować inwestycje mostowe w gminach. Formuła przygotowania budżetu i jego 

zawartość, jego sposób przygotowania jest bardzo dobry i też będzie głosować za tym budżetem.   

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - głosu udzielił staroście. 

 

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta – mostów, wiaduktów na terenie powiatu jest 51, wystarczą na 

kilka kadencji.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - głosu udzielił radnemu Andrzejowi 

Zawadzie 

 

Radny Andrzej Zawada – zapytał jakie są plany odnośnie ośrodka w Damnicy, czy planuje się 

przeniesienie jego, bo, czy warto inwestować w park jeżeli za dwa lata ośrodek dostanie się w ręce  

osoby prywatnej. Wyraził swoje zadowolenie, że będzie inwestycja tego parku, ponieważ zostanie             

to dla społeczności lokalnej. Woli to, niż delegacje, czy przejazdy. Również będzie głosować                           

za budżetem. Można porozmawiać, ale ważne jest jak się głosuje.   
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Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - głosu udzielił radnemu Pawłowi 

Gonerze. 

 

Radny Paweł Gonera – uważa, że jest to jego opinia, a w przyszłości okaże się kto miał rację.                              

W sprawie Damnicy jego głos jest krytyczny, a nie krytykancki.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – odnośnie budżetu na 2017 rok 

powiedział, ze został dobrze przygotowany na tyle na ile stać powiat, pieniądze te zostały rozsądnie 

rozplanowane. Odnośnie mostu powiedział, że grozi katastrofą budowlaną.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 34 do protokołu) 

 

Przystąpił  do głosowania i zapytał  - kto z radnych jest za przyjęciem wraz z autopoprawkami 

omówionego projektu uchwały, zechce podnieść rękę, kto jest przeciw? kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 19  przeciw – 0  wstrzymał się - 1 radny 

Stwierdził, że uchwała Nr XXV/240/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 20 grudnia 2016 r.                           

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Słupskiego na rok 2017, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 35 do protokołu) 

 

ppkt 15) w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2017 rok 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – przypomniał, że plan pracy był 

opracowany  na posiedzeniu Komisji. Czy są jeszcze inne uwagi? Głosów nie było.   

(projekt uchwały stanowi zał. nr 36 do protokół       

   

Przystąpił do głosowania  i zapytał  - kto z radnych jest za przyjęciem  omówionego projektu uchwały,  

zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw? kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za – 20  przeciw - 0 wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XXV/241/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 20 grudnia 2016 r.                           

w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2017 rok, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 37 do protokołu) 

      

ppkt 16) w sprawie planów pracy Komisji Rady Powiatu Słupskiego na 2017 rok  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - plany pracy były opracowane                          

na posiedzeniach merytorycznych komisji Rady Powiatu. Czy ktoś  ma jeszcze inne propozycje                       

do planów pracy? Innych propozycji nie zgłoszono. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 38 do protokołu) 

       

Przystąpił do głosowania  i zapytał  - kto z radnych jest za przyjęciem omówionego projektu uchwały,  

zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw? kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za – 20   przeciw – 0  wstrzymało się - 0 radnych 
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Stwierdził, że uchwała Nr XXV/242/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 20 grudnia 2016 r.                           

w sprawie planów pracy Komisji Rady Powiatu Słupskiego na 2017 rok, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 39 do protokołu) 

 

ppkt 17) w sprawie planu pracy Rady Powiatu Słupskiego na 2017 rok 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

wnieść inne propozycje do planu pracy rady? Takiej woli nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 40 do protokołu) 

 

Przystąpił do głosowania  i w zapytał  - kto z radnych jest za przyjęciem omówionego projektu 

uchwały,  zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw? kto się wstrzymał ? 

podaję wyniki głosowania: 

za – 20   przeciw – 0  wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XXV/243/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 20 grudnia 2016 r.                           

w sprawie planu pracy Rady Powiatu Słupskiego na 2017 rok, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 41 do protokołu) 

 

ppkt 18) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Słupskiego 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - przypomniał, że Komisja Rewizyjna 

zbadała skargę na działalność Starosty Słupskiego w sprawie drogi powiatowej Nr 1202 w ciągu ulicy 

Wczasowej na terenie Miasta Ustka.  

Poprosił przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Annę Pietrzak  o przedstawienie w tej sprawie 

stanowiska Komisji. 

 

Pani Anna Pietrzak przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – odczytała stanowisko Komisji 

Rewizyjnej. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - na sesję przybył    , 

który prosił o zabranie głosu, oddał jemu głos.  

 

Pan       – wyjaśnił, że jego obecność na sesji spowodowana była 

brakiem reakcji służb porządkowych, wójta, burmistrza, starosty na zwrócenie przez niego uwagi na 

niszczenie ulicy Wczasowej w sezonie letnim przez parkowanie samochodów osobowych. Pomimo 

osobistych rozmów z wymienionymi osobami, którzy również byli zgodni i stertą pism, efektu 

działania nie było żadnego. Jako obywatel, chciałby, żeby ta ładna ulica służyła wszystkim długo. 

Nie po to została wyremontowana za duże pieniądze, żeby teraz systematycznie ją niszczyć.  

Wspomniał na reakcję pieszych, którzy nie mogą w tym czasie przejść chodnikiem bowiem jest 

zastawiony samochodami. W związku z tym napisał skargę do ministerstwa.  

       

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - głosu udzielił radnemu Tomaszowi 

Świtkowi. 
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Radny Tomasz Świtek – myśli, że obawy mieszkańca Ustki po części są uzasadnione. Zasugerował, 

ponieważ w budżecie na przyszły rok jest zaplanowana nadwyżka, uruchomić bezpłatną komunikację 

miejską  i zaproponować mieszkańcom Słupska, żeby w sezonie letnim z niej korzystali, takim 

sposobem przed jej zniszczeniem zostanie uratowana  ulica Wczasową. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego   - zwracając się do    

podziękował za troskę. Sam też rozmawiał ze służbami porządkowymi i skutek też był odniesiony, 

poprzez ukaranie winnych mandatami. Dodał, że w czasie sezonu letniego w Ustce jest brak miejsc 

parkingowych, Burmistrz Ustki czyni starania zrobić parking obok konserwarni., co częściowo może 

rozwiązać problem parkowania. Myśli, że siły porządkowe szczególnie zwrócą uwagę na 

poszanowanie tej ulicy. W niektórych wypadkach też trzeba być wyrozumiałym. Głosu udzielił 

radnemu Andrzejowi Zawadzie. 

 

Radny Andrzej Zawada – podziękował     za obywatelski upór. Natomiast skarga 

na starostę w treści jest niezasadna, bo to nie ta instytucja. Pan natomiast rozmawiał                                                           

z przedstawicielami  możliwie wszystkich lokalnych instytucji, były odpowiedzi, ale bez efektu. 

Używając swojej władzy zarządzający powiatem w porozumieniu z burmistrzem, wójtem dokonają 

wszelkich starań, żeby w przyszłym roku straż miejska wzmorzyła profilaktycznie patrol w tych 

okolicach.  Po krótce opowiedział o nieprzejezdnej drodze na odcinku do Firmy MORPOL, o której 

zgłaszał policji i na którą nie otrzymał żadnej odpowiedzi. W dalszym ciągu jest ona nieprzejezdna, 

aż dojdzie do jakiegoś wypadku i wtedy ktoś się nią zainteresuje. Pomimo, że będzie głosować 

przeciwko tej skardze podziękował za troskę obywatelską, bo sześć milionów jest to duża kwota.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - głosu udzielił Wojciechowi 

Jakubowskiemu z-cy Komendanta Miejskiego Policji w Słupsku. 

 

Pan Wojciech Jakubowski z-ca komendanta Miejskiego Policji w Słupsku – poinformował,                       

że policja nie może podchodzić do sprawy tak restrykcyjnie, chociaż skierowano do sądu ponad 400 

wniosków o ukaranie o nieprawidłowym parkowaniu, ponadto nałożono 1/3 mandatów. W tym 

okresie należałoby postawić nie jednego policjanta, a pluton do karania ludzi. Zwrócił uwagę                            

na problem, karania np. matki z czwórką dzieci i tobołkami, która nieprawidłowo zaparkowała 

samochód, w takich przypadkach Policja poucza, jest to też represja w stosunku do tej osoby. Dodał, 

że cały czas podejmują działania i żadnej skargi, czy interwencji nie lekceważą. Policjantów jest tyle 

ile jest i nie mogą być w każdym miejscu. Sprawa jest znana, są podejmowane interwencje zgłaszane 

miedzy innymi przez mieszkańców. Dodał, ze problem ten wstępuje przez trzy miesiące w sezonie 

letnim, w pozostałym czasie tego problemu nie ma. Odnośnie błota na drodze w Duninowie, 

kierowca, który jeździ tym sprzętem został już ukarany. Wykonawca zobowiązał się sprzątać,                          

a Policja sprawdza.  

       

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – jeszcze raz podziękował panu                            

za obywatelską postawę. Dodał, że nie można obarczać za wszystko starostę twierdząc, że jest                          

to wyłącznie jego wina. Myśli, że policja spotka się z władzami Ustki, siłami porządkowymi                                       

i na przyszły sezon skutki pozytywne będą.  Głosu udzielił radnemu Pawłowi Gonerze. 
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Radny Paweł Gonera – uważa, że prawo jest prawem, może jest złe, ale należy je przestrzegać. 

Uważa, jeżeli zachodzi taka sytuacja to należy wybudować parking nawet podziemny. Nie może być 

tak, że obywatel, który stoi na straży majątku wspólnego jest obśmiewany. Dodał, że nie jest to 

sprawa do załatwiania przez starostwo, ale przez straż miejską i policję.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - nikt nie lekceważy i nie ma pretensji 

do    , tylko dziękują za obywatelską postawę, a wnioski na przyszły sezon na pewno 

zostaną wyciągnięte. Głosu udzielił panu Zdzisławowi Kołodziejskiemu staroście. 

 

Pan Zdzisława Kołodziejski starosta – uważa, jakby wszyscy mieszkańcy interesowali się co dzieje 

się na drogach i chodnikach, byłoby wtedy dobrze. Myśli, że wspólnymi siłami będzie zabezpieczona 

droga wraz z chodnikiem, a przede wszystkim przejeżdżając przez chodnik, który nie jest 

dostosowany do ruchu drogowego do lasu, wtedy jest problem powrotu na jezdnię  i wtedy następują 

największe uszkodzenia chodnika. Poinformował, że od pierwszego stycznia 2017 roku ulica 

Wczasowa będzie przekazana dla Miasta Ustki, niemniej Powiat nadal będzie interesował się losami     

tej ulicy. Dodał, ze ulica Wczasowa jest aleją spacerową i wizytówka Ustki. Oprócz wysyłania pisma 

do Komendy Policji rozmawiał telefonicznie z komendantami i policjantami i to zainteresowanie 

było, aczkolwiek każdy obywatel, który dokona wykroczenia, stara się wytłumaczyć i czasami 

jesteśmy za tym, żeby policja bez skrupułów nie karała mandatami, bowiem czasami jest                                     

to wytłumaczalne.   

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - przystąpił do głosowania skargi,                              

i zapytał kto z  radnych jest za uznaniem skargi za bezzasadną poprosił podnieść rękę,                                              

kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 18  przeciw - 0 wstrzymał się - 1 radny 

Stwierdził, że Rada Powiatu Słupskiego uznała skargę       ,                   

na działalność Starosty Słupskiego w sprawie drogi powiatowej Nr 1202 w ciągu ulicy Wczasowej 

na terenie Miasta Ustka za bezzasadną. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 42 do protokołu) 

 

Przystąpił do głosowania projektu uchwały  i zapytał  kto z  radnych jest za przyjęciem  omówionego 

projektu uchwały, poprosił podnieść rękę,  kto jest przeciw?  kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 18  przeciw - 0 wstrzymał się - 1 radny 

Stwierdził, że uchwała Nr XXV/244/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 20 grudnia 2016r.                    

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność starosty słupskiego, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 43 do protokołu) 
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Ad. IX  

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił panu staroście 

Zdzisławowi Kołodziejskiemu. 

 

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta - radny Paweł Gonera: 

- nawiązał do swojej interpelacji w sprawie opieki medycznej i odpowiedzi, którą na nią otrzymał      

  i zapytał, jaki jest wynik interwencji w NFZ w sprawie nie podpisania kontraktu z Salusem na opiekę  

  onkologiczną.  

Odpowiedź wszyscy radni otrzymali. Uzupełnił, o następną część w sprawie niepodpisania kontraktu 

z SALUS-em na opiekę onkologiczna. Wystąpią w tej sprawie do NFZ i odpowie na piśmie.  

 

- poprosił o interwencję w sprawie rozpadliska na drodze nr 213 na odcinku drogi w Święcinie między  

  słupkami 32/2 i 32/3, które powstaje w wyniku podmywania ze zbiornika wodnego.  

Odpowiedział, że zainteresują się tym tematem i będą interweniować.  

 

- zapytał p. Starostę czy planuje wypłatę nagród dla pracowników z nadwyżki budżetowej. 

Odpowiedział, że wszyscy pracownicy w starostwie i jednostkach otrzymali nagrody w grudniu                          

w wysokości 30% wynagrodzenia.  Dyrektor PUP wystąpił z wnioskiem o nagrody dla pracowników 

i oni też otrzymają.  

 

- poprosił o zwrócenie się do SANEPID-u o informację, czy azbest w rurach wodociągowych jest  

  bezpieczny i czy nie wpływa na zdrowie społeczeństwa. 

Odpowiedział, że nie potrzebne jest takie wystąpienie. Zna temat, w przeszłości maił wiele takich 

szkoleń. Azbest można jeść, ważne, żeby go nie wdychać i wyjaśnił jego działanie.  

 

Radny Andrzej Kordylas poprosił, aby wszystkie nowe drogi, które robi powiat oznakowywać 

oznaczeniami poziomymi, ale tylko na tych drogach, które są przebudowywane ponieważ stare, które 

mają obrzeże nierówne byłoby to w odbiorze fatalne. Spróbują to realizować o ile w projekcie będzie 

zawarte.  

 

Ad. IX  

Wnioski i oświadczenia radnych 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych chce 

złożyć wniosek lub oświadczenie. Takiej woli nie było. 

 

Ad. X 

Zakończenie sesji 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – stwierdził, że porządek dzisiejszej 

sesji został wyczerpany. Zamknął XXV sesję Rady Powiatu Słupskiego. Podziękował radnym                                 

i wszystkim obecnym za udział  w obradach. Złożył życzenia Wesołych Świąt.  
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(protokół wyników głosowania XXV sesji Rady Powiatu Słupskiego z dnia 20.12.2015 roku stanowi 

zał. nr 44 do protokołu) 

 

(wnioski i opinie Komisji Polityki Społecznej z dnia 16.12. 2016 r. stanowi zał. nr 45 do protokołu) 

(wnioski i opinie Komisji Rolnictwa, Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego z dnia 29.11.2016r. 

stanowią zał. nr 46  do protokołu) 

(wniosek i opinie Komisji Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu z dnia 30.11 i 19.12.2016 r. 

stanowią zał. nr 47 i 48 do protokołu) 

 

Integralną częścią niniejszego protokołu stanowi nagranie na taśmie DVD oznaczonym                                  

nr XXV//2016 z dnia 20 grudnia 2016 roku i przechowywane przy protokole w Wydziale 

Organizacyjnym. 

 

zakończenie  godz. 1450 

         Przewodniczący Rady 

                   Jan Olech 

Protokołowała: 

Irena Kaczmaryk 

 

 

 

 

 

 

 

 


